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In de verordening wordt een artikel toegevoegd over het vellen van bomen die 
een gevaar vormen voor de omgeving, waardoor een vergunningprocedure te 
lang zou vergen.

Vragen:

1. Hoe vaak is in de afgelopen jaren sprake geweest van bomen die een 
zodanig gevaar vormden, dat ze op zeer korte termijn geveld moesten 
worden?

2. Is er in zulke gevallen onverkort sprake van een herplantplicht? Zo ja, 
hoe wordt deze vastgelegd?

Antwoorden:

1. Op dit moment zijn er geen cijfers bekend over het aantal concrete 
gevallen waarin de voorgestelde regeling werd gemist. De behoefte 
aan de voorgestelde regeling is ontstaan doordat er een dermate groot 
verschil is in de toepassingsmogelijkheid van de bestaande regelingen. 
Op dit moment kan een boom alleen worden gekapt met een 
omgevingsvergunning, waarvoor een relatief uitgebreide 
vergunningverleningsprocedure moet worden doorlopen of door middel 
van spoedkap in het geval van acuut gevaar voor de omgeving. Met de 
voorgestelde regeling zou er een middenweg komen, waarbij er een 
goede beoordeling van de staat van de boom kan plaatsvinden en toch 
relatief snel kan worden gehandeld in het geval van dreigend gevaar, 
die toepassing van spoedkap niet kan rechtvaardigen.  



2. De bepaling inzake herplantplicht is ook bij deze regeling onverkort van 
toepassing. Deze verplichting wordt dan als voorwaarde verbonden 
aan de kap, in het te nemen collegebesluit. 


